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Emne: Forespørgsel - Letbanen 
 
Kære borgmester Jacob Bundsgaard 
Du bedes venligst foranlede at denne forespørgsel besvares jf. Reglerne for 10 dages forespørgsler, til 
skriftlig besvarelse. 
 
Borgmesteren bedes oplyse byrådet om, hvorvidt bestyrelsen for Århus Letbane har holdt sig orienteret om 
tidsplan for letbaneanlægget, herunder også om sådanne forhold som rettidig indsendelse af ansøgninger 
til Trafikstyrelsen om godkendelser og prøvekørsler m.v. Det ønskes oplyst, på hvilke tidspunkter 
forsinkelser er oplyst fra direktør til bestyrelsen/Århus kommune. 
Det ønskes endvidere oplyst om skinner og stationer er klar, hvis der gives tilladelse til kørsel. 
 
 
Motivering: 
I TV2OJ kunne man 28. december se, at Århus Letbane endnu ikke har søgt om fornøden tilladelse til 
testkørsel på strækningen Århus-Odder – og at det blandet anden begrundes med, at ”Århus Letbane 
håbede, at testkørslerne kunne foretages under reglerne for eksisterende jernbane”.  
Der vedlægges fotos fra Mårslet station, der efterlader et indtryk af at sikrings og oprydnings arbejdet, 
måske ikke er helt klar. 
  
 
De bedste hilsner 
 
Keld Hvalsø 
Byrådsmedlem, Enhedslisten 
Mobil: 28245824 
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